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Dagsorden 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Dagsordenen er godkendt. 

 

2. Oplæg om Fablab, entreprenørskab og teknologiforståelse 45 min v/Mia Christensen 

Til orientering  

Fablab-pioner Mia Christensen vil fortælle om skolens arbejde med ovenstående. 

 

For tre år siden startede vi en proces op ift. at etablere et mindset omkring designtænkning og it 

samt etablering af et fablab-lokale.  

Skolebestyrelsen afprøvede en designproces, hvor medlemmerne selv designede en nøglering, 

som efterfølgende printes i 3D.  

 

3. Nyt fra 15 min 

a. Skolebestyrelsesformanden 

Formand og næstformand har været til Skole og Forældres landsmøde i Nyborg. Det var 

rigtig givende. Oplæg fra bl.a. næstformand fra skolelederforeningen, fra en professor, der 

har forsket i trivsel efter corona. Skole og forældre har mange gode visioner for 
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Side 2 

folkeskolen og er i tæt dialog med ministeriet. Der var meget omkring de nationale tanker 

om god skole for alle, hvor fokus især var på de gode dialoger frem for test. Børn skal 

blive til nogen og ikke noget. Der blev talt om principper og at føre tilsyn. Det er noget, vi 

skal arbejde mere systematiseret med. Et tema på mødet var også, hvordan får vi folk til 

at interessere sig for arbejdet i skolebestyrelsen. Formand og næstformand vil gerne 

kigge på årshjulet og prøve at sætte relevante emner ind, som vi kan drøfte. Herunder 

f.eks. God skole for alle.  Brugernævnsmødet mandag d. 29. november er aflyst.   

 

b. Elevrådet  

Elevrådet skal mødes på fredag, hvor de skal designe deres eget logo i fablab i 

forbindelse med at gøre det sejt at være i elevrådet. Vi taler om noget af dette kan bruges 

i forbindelse med også at gøre det sejt at være i skolebestyrelsen.  

 

c. Skolelederen 

Vi har haft motionsdag, som forløb rigtig fint. Det første fælles arrangement længe. Der 

var stor opbakning fra forældre til arrangementet. Tak for det. 

Der har været afholdt forældremøder og skole/hjem- samtaler. Der har været 

forældremøde for kommende Glidende overgang. Indskrivningen åbner 1. dec-9. jan. 

Potentielt er der 37 elever pr. 1. april til kommende 0- klasse.  

Skolen har holdt fast ved enkelte restriktioner ift. corona, og vi har bl.a. valgt ikke at have 

morgensang for at begrænse evt. smitte. Skolen haft oplæg v. Kristian Bjerre vedr. 

ordblinde først for forældre og ordbinde elever, og derefter for alle lærere.  

Skolen afholdt det årlige samarbejdsmøde med foreningslivet. DGI kommer bl.a. og 

underviser nogle årgange i badminton i denne periode. 

I næste uge kommer Rikke Yde Tordrup og holder oplægget ”Markante forældre- handler 

i kærlighed.”  

I uge 49 tager 8. årgang på skolerejse til København. 

Hvis vi kigger ind i fremtiden, er vi så småt begyndt at forholde os til, at vi måske skal 

omtænke vores fordybelsesuge i uge 6, skuespillet for 6. årgang og skolefesten pga. 

coronasituationen. Vi tænker ikke i at aflyse – men omtænke. 

I forbindelse med sygemeldinger i personalet har vi været nødt til at lave nogle 

skemaændringer.  

 

4. Aftale om det fremtidige evaluerings- og bedømmelsessystem 45 min v/Ledelsen 

Til drøftelse 

Dette blev gennemgået og drøftet. 

 

 

5. Budgetopfølgning skole og sfo 15 min v/ledelsen 

Til orientering 

Dette blev gennemgået. 

 

6. Organisering af supplerende undervisning 15 min v/ledelsen 

Til orientering 
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Vi gennemgår fordelingen af den supplerende undervisning, som er den undervisning, der er 

tilbage, når alt fagfaglig undervisning er læst. Den supplerende undervisning består f.eks. af 

dansk, matematik, vejledertimer osv. Ledelsen prioriterer behovet løbende sammen med de 

forskellige vejledere, og der er afgrænsede forløb omkring klasser/elever.  

Dette blev gennemgået. 

 

7. Arbejdet med ensartethed i skolen 15 min v/ledelsen 

Ledelsen vil præsentere den proces, som vil pågå i dette skoleår og fremadrettet pba input fra 

sidste skolebestyrelsesmøde.  

Ledelsen arbejder med velkomstfoldere i hver afdeling og vælger overskrifter ud, som skal 

ensartes og være med i folderen.   

 

 

 

 


